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A II. Kerület UFC egy önálló és saját értékrendszert képviselő és közvetítő 
labdarúgó egyesület, céljait az alábbiakban határozza meg.

„Sport: …mindazon testgyakorlat, melyet nem tisztán nevelési, egészségi 
célból űznek, hanem benne szórakozást keresnek.” (A Pallas Nagy Lexikona, 

1897)

 • A gyerekek sporttevékenység által történő értelmi, erkölcsi,
 közösségi, nemzeti nevelése, személyiségüknek formálása.
 • A régi grundokat megidézve, mindenkinek lehetőséget biztosítani
 a szervezett sportjátékhoz.
 • A tehetséges gyermekek kiválasztása, sportági képzése, majd
 átadása nagyobb felvevő kluboknak, ezáltal esélyt adva nekik, a
 felnőttkori professzionális versenysport lehetőségére.
 • A gyerekek ösztönzése a magas szintű iskolai tanulmányokra, az
 egészséget biztosító és közösségi élményt nyújtó amatőr
 versenysport szépségének a hirdetése.
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Markóczy Csaba klubigazgató és Szeltner Norbert elnök

Kedves UFC-s szülők és gyerekek,

2024. február 17-én játszották a II. Kerület UFC – Csepel UFC Budapest I. 
osztályú labdarúgó-mérkőzést (0–0). A mérkőzés számunkra azért volt 
különleges, mert ezen a mérkőzésen az UFC kezdőcsapatának összes 
mezőnyjátékosa gyermekkorában játszott már – rövidebb-hosszabb ideig 
– az egyesületünk valamelyik utánpótlás csapatában (kapusunk, Kis 
Dániel 19 évesen igazolt a felnőttcsapatunkba). Legyen itt leírva ez a 
különleges, generációkat átfogó, saját nevelésű kezdőcsapat,  játékosaink 
születési évével: Uray Kristóf (2000), Jobbágy Dömötör (1996), Lénárd 
András (1999), Kocsis Botond (1998), Pál Kornél (2004), Czipó Ádám 
(2000), Miklósi Gergely (1991), Porst Benedek (2000), Kelemen Zsombor 
(2000), Tóth Ábris (2004).

Üdvözlettel,
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A Csepel UFC elleni csapatunk
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2005/2006-ban születettek (Ritz Balázs)
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Az Ikarus elleni meccsen újra rájöttünk, idegenben nagy pályán nehezebb jól játszani.

A SZAC ellen egygólos hátrányból fordítottunk.
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2005/2006-ban születettek (Ritz Balázs)
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A magasabb osztályban szereplő REAC elleni meccs kifejezetten jól sikerült.

A Hidegkút ellen az első félidőben kényelmesek voltunk, a második jobb volt.
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INTERJÚ SZENTIVÁNYI DÁVIDDAL

– A mostani a nyolcadik szezonod a 2005/2006-os kiemelt csapatban. 

Hogy lettél a csapat tagja?

– Fiatalabbként főként csatár voltál, azóta egyre hátrébb kerülsz a 

pályán, volt már, hogy védőként segítetted a csapatot. Mit gondolsz a 

sokoldalúságodról, hol érzed magad a leghasznosabbnak a pályán?

– Kevesen tudják, de amikor legelőször jöttem a csapatba, kapus voltam. 

Pár hét elteltével felkerültem csatárba és ott játszottam sok szezonon 

keresztül. Igen igaz, azóta egyre hátrébb kerülök a pályán, de ezt egy 

pozitív élményként élem meg. Egyre több tapasztalatot és tudást szerzek, 

ahogy egyre több pozíciót próbálok ki. A leghasznosabbnak a középpályán 

érzem magam, ott tudom szerintem a legtöbbet nyújtani a csapatnak.

– Emlékszel a 2021. február 20-án játszott II. Kerület UFC–Komárom 

VSE U15-ös bajnoki meccsre? Mitől volt különleges?

– Még egészen kicsiként a Lurkó csapatból kerültem fel a kiemelt 

csapatba. Emlékszem, mekkora változást jelentett ez akkor. Nagyon 

örülök, hogy ilyen régóta a csapat tagja vagyok, és hogy van sok 

csapattársam van, aki ilyen régóta focizik itt az UFC-ben.

– Igen, ha jól emlékszem 1–0-ra nyertünk az én gólommal. Ez azért is volt 

különleges gól, mert nem csak az, hogy a meccs vége felé rúgtam, hanem 

a kispadról beállva, ráadásul bal lábbal. Azt be kell vallani, akkoriban a bal 

lábamnak sok köze nem volt a focihoz.

2005/2006-ban születettek (Ritz Balázs)
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Szentiványi Dév
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– Igen ez igaz, kevés pillanatot tudok mondani, amikor nem vagyunk 

együtt. Már rögtön, amikor jöttem a csapatba jóban lettünk és igazából 

azóta jóban is vagyunk. Ennek a pályán sok előnye is van, például jobban 

tud együtt játszani két játékos, amikor jobban ismeri egymás 

gondolkodását, mozdulatait.

– Remek őszön van túl az U19-es csapatunk, ami az eredményeket 

illeti. Mit vársz a csapattól a tavasszal?

– Mindenképpen jobb eredményt szeretnénk elérni mint a tavalyi. Az igaz, 

hogy az se volt könnyű és az is nagy dolog lenne, ha ugyanazt érnénk el, 

mint tavaly de magabiztosak vagyunk és nagyon motiváltak, hogy jobb 

eredményt érjünk el, ezért is merem ilyen magabiztosan mondani. 

Fordultak már meg a fejünkben nagyobb álmok is, de ezt csak kemény 

munkával tudjuk elérni, ezért is dolgoztunk ilyen keményen a felkészülési 

időszak alatt.

– Köztudott, hogy a csapatunkból Bélai Balival sülve-főve együtt 

lógtok. Ez is jó példa arra, hogy az UFC-ben örökre szóló barátságok 

is születnek. Hogy lettetek ennyire jóban? A pályán mi az előnye 

annak, hogy ennyire jól ismeritek egymást?

2005/2006-ban születettek (Ritz Balázs)
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2007/2008-ban születettek (Banka László)
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A SZISE csapata ellen egy jó iramú és igen hasznos mérkőzésen léphettünk pályára. 
Voltak kifejezetten bíztató mozzanataink, amikre építhettünk 

a felkészülés további szakaszaiban.

A Pénzügyőr SE elleni döntetlen egyszerre mutatta meg erényeinket és 
a sürgősen javítandó hibáinkat is.
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2007/2008-ban születettek (Banka László)
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Dunaharasztiban vendégeskedtünk, amolyan bajnoki főpróba volt.
Ellenfelünk teljesen megérdemelten kerekedett fölénk.

Fiatalabb csapatunk első bajnokiján tavasszal Nyergesújfalura látogatott. 
Az ellentétes félidők után sikeres rajtot vettek a srácok.



10

INTERJÚ REMETE ZALÁNNAL

– Azt gondolom, hogy bátran mondhatom, saját nevelésű játékosunk 
vagy kis kitérővel. Miben volt más az UDSE-ben eltöltött időszakod, 
mint a mostani?
– Az UDSE sokkal eredmény centrikusabb volt, mint az UFC. A társaság 
sem volt olyan családias és összetartó, mint itt. Az edzések iramán is 
érződött a magas elvárás. Összességében nem volt annyira jó oda járni, az 
UFC-ben sokkal jobb a hangulat és a légkör.

– Idő kellett míg utolérted magad és a feléd támasztott 
„elvárásoknak” meg tudtál felelni. Voltak a visszatérésed után nehéz 
időszakaid…Hogy látod magad most és, hogyan láttad magad akkor? 
–  Korábban sokkal jobban féltem a hibáktól és nem voltam olyan 
fókuszált és motivált, viszont most ez megváltozott. Szerintem most 
jutottam el oda, hogy megértettem: ezért a csapatért és a többiekért 
küzdeni kell. Én úgy gondolom ebben fejlődtem a legtöbbet.

2007/2008-ban születettek (Banka László)
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Remete Zalán



11

– Öröm látni, hogy közösségileg is fontos láncszeme vagy a 
csapatunknak, azonban érdekelne, hogy miben látod az erőnket és 
szerinted , miben szükséges még fejlődnünk?

– Ha csapattársaid segítségével/tulajdonságaival felvértezve 
mehetnél ki a tavaszi szezonra, kikkel egészítenéd ki magad és, mely 
képességeik vagy tulajdonságaik miatt? 

– Mik a kitűzött céljaid a tavaszra? Nem csupán a 
labdarúgópályán,hanem akár azon kívül is? 

– Mit tartasz erősségednek, miben szeretnél fejlődni? 

– A csapattal szeretnék minél jobb helyezést elérni a bajnokágban és a 
nemzetközi kupában a dobogó legfelső szintjén állni és ünnepelni. 
Tanulásban és más területen jelenleg nincsen kitűzött célom.

– Tapasztalat szerint jól tudom motiválni az embereket és a társaim is 
engem. Még rengeteget kell fejlődjek, de legfőképp az akarás és a 
harciasság, amiben fejlődni akarok.

– A csapatban rengeteg nagyon jó játékosunk van. Ki szeretném emelni 
Bíró András motiváltságát és küzdőszellemét. Ezek nagyon fontos 
tulajdonságok a fociban. Még vannak jó páran akiknek fantasztikus 
képességei vannak: Csikós Tamás védő munkája, Balázs Bálint 
megindulásai és Kostya lövései. 

– Ha egyetlen mondatban kellene megfogalmaznod, hogy mit jelent 
számodra a labdarúgás, hogyan hangozna? 

– A csapat légköre és csapatszelleme nagyon jó, mindig tudjuk egymást 
motiválni és segíteni pár szóval is. Ha mindenki koncentrál, fókuszál az 
edzésen és a meccsen nagy sikereket tudunk elérni. Sokszor látom, hogy 
amikor nem úgy történnek a dolgok a pályán, ahogy azt mi szeretnénk, 
akkor sokszor kapkodunk és figyelmetlenek leszünk, ami nagyon látszik a 
játékunkon. 

– A foci az életemben örömet, barátokat és szenvedély jelent.

2007/2008-ban születettek (Banka László)
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2009/2010-ben születettek (Székely József)

Ádám kapura lő.

Győztes mérkőzés után mindig jó hangulat van!
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2009/2010-ben születettek (Székely József)

Harc a labdáért!

Ikarus elleni mérkőzés 2-1 győzelem egy nagyon jó csapat ellen
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2009/2010-ben születettek (Székely József)

Soroksár elleni mérkőzés nagyszerűen sikerült a felkészülés legjobb játékát hozta.

Varga Sámuel támadásba lendül.
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INTERJÚ GERESDI-HORVÁTH DONÁTTAL ÉS ZALÁNNAL

Dodo: Én 2016 óta focizok, de az UFC-ben csak 2017 nyara óta, amikor is 
az ikertestvéremmel           
ellátogattam egy nyári napközis táborba. Nagyon tetszett a tábor és a 
közösség is, ezért döntöttem úgy, hogy átigazolok.

- Mikor kezdtél focizni az UFC-ben  ? 

Zozo: 2016 óta focizok, az UFC Egyesületéhez 2017-be kerültem, Úgy 
történt, hogy egy nyári napközis táborban vettem részt és nagyon 
megtetszett. A bátyám már akkor ide járt az UFC-be, ezért adta magát, 
hogy Én is idejárjak. Szerintem életem egyik legjobb döntését hoztam, 
amikor is a II. kerületi csapathoz igazoltam. Azelőtt még suli fociban voltam, 
de ott nem lehetett annyira fejlődni, mint itt.  

Dodo: Az én kedvenc játékosom Alessandro Del Piero, a Juventus régi 
nagy legendája. Azért szerettem meg, mert nagyon jól játszott és mert, sok 
gólt rúgott. Ha jelenlegi játékost kéne mondanom, akkor talán Federico 
Chiesa vagy Paulo Dybala lenne az. A kedvenc csapatom a Juventus. 
Azért az a kedvenc csapatom, mert az unokatesómnak is az, és ő mesélt 
nekem a csapatról. Az olasz és persze a magyar válogatottat is szeretem. 

- Van  kedvenc csapatod , játékosod ?
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2009/2010-ben születettek (Székely József)

Geresdi-Horváth 
Zaza és Dodó
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Zozo: Kedvenc játékosom nincs, sose tudtam eldönteni, hogy ki az, de 
többek között, Manuel Neuer-t, Lothar Matthäus-t is szeretem. 
Fájdalmas volt hallani, amikor Franz Beckenbauer elhunyt, hiszen ő is 
szerintem a topp-ba tartozik. Az említett játékosok alapján könnyű 
eldönteni, hogy a Bayern München a kedvenc focicsapatom, mert 
mindegyik sztár, jelenleg vagy a múltban, nagyon jellegzetes alakja volt 
ennek a kiváló német csapatnak.

- Van e  kedvenc posztod  ?

Zozo: A kedvenc posztomat nagyon nehéz eldöntenem. Az előző félévben 
szinte mindig szélsővédőt játszottam, azt is nagyon élveztem. Jó volt 
olykor-olykor belépni a támadásokba. Nem rég kipróbálhattam a szélső 
középpályás posztot, az is megtetszett. Szerintem mindkettő poszt jó.  

Dodo: Én nagyon örülök, hogy tavaly felkerültünk az MLSZ kiemelt 
bajnokságába. Én azért szeretek abba a bajnokságban focizni, mert 
komolyabb csapatok ellen játszhatunk, így jobban fejlődhetünk is. Így már 
nincs olyan mérkőzés, ahol rúgunk 10-et az ellenfélnek, vagyis nincs 
unalmas mérkőzés. 

 - Hogy éled meg hogy a csapattal feljutottatok a Mlsz Regionális 
Kiemelt Bajnokságba ?  

Dodo: Talán kedvenc posztom nincs, mivel sok posztot szeretek és sok 
helyen is játszok.  Mérkőzésenként változik, attól függ, milyen erőt képvisel 
az ellenfélcsapat. Ha nálunk jóval gyengébb, akkor szívesebben játszok 
feljebb, szélső középpályást, ha pedig erősebb lenne, akkor pedig szélső-
vagy belsővédőt. 

Zozo: Szerintem nagyon jó, hogy egy év alatt felkerültünk a kiemelt 
bajnokságba. Sokkal nehezebb lett a helyzetünk, de legalább többet 
fejlődhetünk és így már akár több játékos megfigyelő bukkanhat ránk, ha 
valakinek a focival komolyabb céljai vannak. Rengeteg jó csapattal 
találkoztunk, olykor kikaptunk, de úgy gondolom, ha erősebb csapattal 
állunk szembe, abból sokat tanulhatunk, így azoknak a meccseknek 
igazán hasznosak is lehetnek. Szóval soha sem szabad feladnunk. Erős 
csapatunk van, szerencsére kevesen szoktunk hiányozni a meccsekről. 
Ha valaki esetleg mégis hiányozna, akkor is többnyire pótolható, akár 
melyik poszton is játszik és így ki tudunk állni bármelyik csapat ellen. A 
második csapatunkban is van egy-egy játékos, aki tud nekünk segíteni, ha 
kell. 
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2009/2010-ben születettek (Székely József)
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- Van e jó sztori  arról , hogy összekevertek benneteket  ? 
Dodo: A Zalánnal sokszor összekevertek már minket, mert nagyon 
hasonlítunk, de ebből még olyan igazán jó sztori nem volt. Talán azok a 
legviccesebbek, amikor Matu bácsi egyikünket megdicséri és a másikunk 
nevét mondja. Ugyanez van a leszidásoknál is. 

- A focin kívül még zenéltek is,  mesélsz erről  ? 

Zozo: A foci mellett már régóta csellózok is. Első osztályosként kezdtem, és 
azóta csinálom. Sok gyakorlás van vele, de van abban is sikerélmény. Jó 
pár koncerten kell szerepelnünk az év során, és olykor szép eredmények 
születnek versenyeken is. Heti 3 cselló óránk van a heti 3 edzés mellett. 
Sajnos a cselló koncertek miatt előfordul, hogy kihagyunk egy-egy edzést. 
Ilyenkor mindig inkább edzésre mennénk, nem szeretjük a koncerteket, az 
edzést meg, persze, igen. Megpróbáljuk kombinálni a kettőt a suli mellett 
és a lehető legjobban teljesíteni mindenben.

Zozo: Miután nagyon hasonlítunk a testvéremmel, többen is össze szoktak 
minket keverni, de mi akkor is tudjuk, hogy kit szólítanak meg éppen. Matu 
bá is már kevert össze minket, nem lehet könnyű dolga Velünk. Nagyon 
vicces sztori még nem lett belőle, de volt már olyan, hogy mondjuk, ha 
egyikünk valami jót csinált, akkor a másik lett megdicsérve. Olyan is volt 
már, hogy mondjuk én valami rosszat csináltam, akkor nem tudta Matu bá, 
hogy melyikünk csinálta, fordítva ugyanez. 

 Dodo: A csellót elsős koromban kezdtem, 2016-ban. Sajnos a csellózás 
koncertekkel és sok izgulással is jár, ráadásul már néhány edzésről is 
hiányoztam emiatt, amit elég rosszul élek meg. Heti három cselló órám 
van, úgy, mint a fociban, csak 1 órások. A tanárom szerint nem szabad 
abbahagynom, mert a jobb tanítványai közé tartozom, ami persze jól esik. 
Csak az fáj, hogy túl sok munkát kíván ez is, minden nap gyakorolnom kell 
a tanulás mellett. Koncertjeim, szerencsére ritkábban vannak, mint 
meccsek a fociban. Ha van, akkor többnyire hétköznapra esik, ezért sajnos 
néha hiányzok edzésről. Egyelőre egyikről se szeretnék lemondani, de ha 
úgy adódna, hogy választanom kell, akkor inkább a csellóról mondanék le 
szívesebben. 
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2009/2010-ben születettek (Székely József)
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2011/2012-ben születettek (Boros Ádám)

Egy tucat gólt szereztünk a BKV pályáján idegenben. A mérkőzésen 
rengeteg helyzetet sikerült kialakítanunk.

A Soroksár U13-as együttese látogatott hozánnk és egy 
parádés iramú gyakorló mérkőzést játszottunk.
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2011/2012-ben születettek (Boros Ádám)

Aranyéremmel tértünk haza Bugyiról.

Első csapatunk egy remek mérkőzésen tudott nyerni 
az UDSE csapata ellen.
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2011/2012-ben születettek (Boros Ádám)

Február elején a KISE U12 látogatott hozzánk. 
Sikerült hátrányból fordítanunk és végül több gólos 

különbséggel megnyernünk a mérkőzést.

Faragó Balázst választották a Bugyi Teremtorna legjobb mezőnyjátékosának!
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2011/2012-ben születettek (Boros Ádám)

Nagy az öröm! Magabiztos és jó játékkal sikerült hazai pályán 
megnyernünk a Budai elleni derbit.

Második csapatunk nagyarányú győzelmet aratott a TVE 2012-es korosztálya ellen.



22

INTERJÚ KAPOVITS ÁRONNAL

– Szia Áron! Már hetedik évedet töltöd az UFC kiemelt csapatában 
igazolt játékosként. Hogyan érzed magad a csapatban? Miért jó az 
UFC-s családhoz tartozni? Melyik a legkedvesebb emléked az elmúlt 
időszakról?
– Nagyon jó az UFC-s családhoz tartozni, jó érzés a csapat tagjának lenni, 
pontosan azért, amiért „családnak” hívjuk. Itt mindenki törődik a másikkal, 
együtt örülünk és együtt sírunk. A legkedvesebb emlékem az elmúlt 
időszakról a Brno-i nemzetközi torna, annak ellenére, hogy a frissen eltört 
csuklóm miatt csak pár percet játszottam. Négy napig együtt volt a csapat, 
szuper volt a hangulata, és még a padról is jó volt nézni a meccseket, 
ahogy eljutottunk a döntőig.
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2011/2012-ben születettek (Boros Ádám)

Farkas Gergő február hónap legjobb játékosa! Gergő játéka az elmúlt 
fél évben sokat feljavult, összeszedetten 

és fegyelmezetten segíti a csapatát védekezésben és támadásban is.
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– Csapatodban meghatározó, fontos szerepet töltesz be. Melyik volt 
szerinted az idei szezon legnehezebb mérkőzése, legkeményebb 
ellenfele? Melyik volt szerinted az idei legjobb mérkőzése a 
csapatodnak és Neked? Miért?
– Szerintem az idei szezon legnehezebb mérkőzése a BVSC-Zugló elleni 
volt, mert az ellenfél technikailag és fizikálisan is erős volt. A legjobb 
mérkőzés pedig számomra és a csapatom számára is szerintem az UDSE 
elleni, mert az ellenfelünk hasonló képességű volt, mint mi, és így izgalmas 
meccset játszottunk.

– Az én legnagyobb erősségem a fociban a cselezésem, a passzaim, és 
az, hogy jól gondolkodom előre, értem a játékot. A fejlesztendő területem 
pedig az ütközések megnyerése. Nem szívesen megyek bele az ilyen 
szituációkba, pedig kéne.

– Áron, szerinted mi a Te legnagyobb erősséged a fociban, miért? 
Továbbá véleményed szerint mi lehet a fejlesztendő területed?
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2011/2012-ben születettek (Boros Ádám)

Kapovits Áron
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– Nekem a kedvenc játékosom és példaképem, minden idők legjobbja, 
Cristiano Ronaldo, mert mindig ő ér oda elsőnek az edzéseire, rengeteget 
tett azért, hogy eljusson erre a szintre, és nagyon jól lő, cselez, fejel és 
rendkívül gyors. A saját pozíciómból Zinedine Zidane-t mondanám a 
példaképemnek.

– Mindenkivel jóban vagyok a csapaton belül, de ha ki kéne emelnem pár 
embert, akkor Révfy Bencét, Indra Petit és Zubor Petit mondanám, velük 
szoktam a legtöbbet beszélgetni edzések előtt és után. Bencével már az 
óvodában is egy csoportba jártunk, együtt mentünk az első ovis focinkra, 
UFC-s nyári táborunkba, első edzéseinkre, sokat találkozunk és játszunk a 
pályán kívül is. Indra Petivel a kezdetektől nagyon jól megértjük egymást, 
szeretek vele beszélgetni, Zubor Petivel pedig már nyaraltunk is együtt.

– Mindig a maximumra törekszem, a tőlem telhetőt, vagy inkább annál picit 
többet szeretnék teljesíteni. Meglátjuk, ez mire lesz elég, de akár NB1-es, 
akár csak hobbi focista leszek, a labdarúgásnak mindig helye lesz az 
életemben.

– Ki(k) a kedvenc játékosod / példaképed a fociban? Miért pont Ő(k)?

–  Mi a célod a fociban? Van elvárásod saját magadtól? (pl: Nb1-be 
eljutni, felnőtt szinten is játszani)

– Ki, illetve kik a legjobb barátaid a csapaton belül? Miért?
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2011/2012-ben születettek (Boros Ádám)



25

C
S
A
PA

TA
IN
K

2013/2014-ben születettek (Kustra Bence)

U10-11-es csapatunk a szezon utolsó terem Bozsikján lépett pályára, ahol 4 szuper 
mérkőzést jászott. Mind a négy mérkőzés teljes mértékben a fejlődésünket szolgálja!

U10-es csapatunk is pályára lépett a Téli ligában, Csillaghegyen, 
ahol nagyszerűen focizva , nagy arányban nyerni tudott!
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2013/2014-ben születettek (Kustra Bence)

U10-es és U11-es kiemelt csapatunk a 4Trainerz vendége volt, ahol 80 perces 
edzőmérkőzéseket játszottunk. Nagyon izgalmasan alakult mindkét 

meccs, kiváló gyakorlás volt!

U10-es kiemelt csapatunk a III. Kerületi TVE-t fogadta, gyakorlómérkőzés keretein 
belül. A mérkőzésen leginkább ellenfelünk akarata érvényesült, 

de nekünk is voltak jó pillanataink!
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2013/2014-ben születettek (Kustra Bence)

U10-es kiemelt csapatunk is befejezte a Hidegkúti Kölyökfocit, 
mégpedig bajanokcsapatként! Két győzelem jött az utolsó játéknapon és 

összességében megérdemelten nyerte a tornát a csapatunk!

U11-es csapatunk Csillaghegyen, a Mészöly által szervezett, Téli ligán lépett pályára. 
A házigazdák elleni mérkőzésen túl sok hibával , pontatlanul játszottunk, 

ellenfelünk megérdemelten nyert!
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2013/2014-ben születettek (Kustra Bence)

U11-es kiemelt csapatunk a Halásztelki FC csapata elleni edzőmérkőzés után. A meccsen 
csapatunk akarata érvényesült leginkább, jó játékkal sikerült nyerni!

U11-es kiemelt csapatunk bronzérmet szerzett a Kölyökfoci ligán, Hidegkúton! 
Az utolsó játéknapon jól játszva, két győzelemmel zárt a csapat!
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INTERJÚ FÜLÖP ANDRÁSSAL

– Hat éve mentem le először focizni az UFC-be. Norbi bácsi volt az első 
edzőm az oviban, Ő kérdezte meg, hogy nincs e kedvem itt maradni 
játszani, én pedig azóta is nagyon jól érzem magam itt!

– Mi a legnagyobb élményed ami a focihoz köthető?
– A nyári UFC táborokat szeretem a legjobban, az volt az első igazi foci 
élményem is. Nagyon szeretek foci meccsre járni, akkor is amikor én 
játszom és akkor is, amikor csak nézem, például a magyar válogatottat.

– Mi a legnagyobb célod a focival kapcsolatban?

– Mióta focizol az UFC-ben, hogyan kerültél az egyesületünkhöz?

– Mindenképp sokra szeretném vinni egy jó csapatban!
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2013/2014-ben születettek (Kustra Bence)

A hónap játékosa: Ábrahám Bence - okos játékáért.
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– Hát nem is tudom. Azt gondolom, hogy jól tudok cselezni és sokszor jól 
passzolok a társaimnak, viszont a fejlesztendő területem is ide 
kapcsolódik, mert sokszor túl tudom magam cselezni, fejlődnem kell 
abban, hogy mikor játszom meg a társamat.

– Szerinted mi a csapatod legnagyobb erőssége, és mi az ami még 
egyelőre kevésbé megy?

– Ki a kedvenc játékosod és miért?

– Közép-közép és csatár szeretek a legjobban lenni, mert nagyon szeretek 
az ellenfél kapuja közelében lenni és gólokat szerezni! Sokszor játszottam 
már szélen is, és ott is élveztem a játékot!

– A csapaton belül nagyon jó, baráti a közösség és ez a pályán is 
meglátszik, nagyon összetartó csapat vagyunk. A csapatjátékon még 
persze van mit csiszolni, de folyamatosan fejlődünk, sokszor nagyon szép 
játék alakul ki meccs közben! 

– Szerinted mi a legnagyobb erősséged és mi a fejlesztendő területed 
a fociban?

– A pálya melyik részén szeretsz a legjobban játszani és miért?

– A kedvenc játékosom Zlatan Ibrahimociv. Sok mindenben nagyon jó, a 
kiváló lövő technikája mellett fejelni és nagyon jól tud! Sajnálom, hogy már 
visszavonult és nem látom már játék közben.
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2013/2014-ben születettek (Kustra Bence)

Fülöp Andris
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Felnőtt (Meggyes Balázs)

Veresegyházára mindig szívesen megyünk edzőmeccsre, így volt ez most is.

A Csömör ellen változatos, emiatt tanulságos edzőmeccset játszottunk.
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Felnőtt (Meggyes Balázs)

A BLSZ I tavaszi szezonját a Csepel UFC elleni hazai 0-0-val kezdtük.

A Budai FC elleni edzőmeccsen kifejezetten felszabadult játékot 
mutatott a második csapatunk.
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– Egész pályafutásodat az UFC-ben töltötted. Hogy kerültél a klubhoz 
és mit jelent számodra?
– Pontosítanék, óvodás koromtól a Buda Juniors FC-ben fociztam, 
ahonnan 2013-ban volt csapattársunk meg általános iskola osztálytársam, 
Benke András közreműködésével kerültem az UFC-hez egy kerületi 
diákolimpia után. 2018-ig aktív tagja voltam az utánpótlás csapatának, de 
későbbiekben tanulmányaim miatt sajnos egy időre abba kellett hagynom 
a labdarúgást. 2021-ben, részben a koronavírus miatt, hazaköltöztem 
külföldről és az első teendőim között volt visszatérni a felnőtt csapathoz, 
ahol örömömre szívesen fogadtak. Rendkívül boldog vagyok, hogy ennél a 
klubnál játszom, illetve, hogy egy ilyen nagyszerű közösség része vagyok, 
amit úgy gondolom elsősorban magunknak köszönhetünk. Nagyon sok 
mindenre megtanítja az embert a csapatsport, én is sokat köszönhetek a 
focinak. Mindig megtisztelve és büszkén viselem az UFC színeit.

– Mesélj az utánpótlás évekről! Milyen főbb szakaszokra osztható?

INTERJÚ TÓTH JÁNOSSAL

– Talán két főbb szakaszra tudnám bontani. Eleinte kapusként kezdtem az 
UFC-ben, de egy idő után nem éreztem jól magamat a kapuban, ezért 
edzői tanácskozás után arra jutottunk, hogy pozíciót váltok. Így lettem 
szélsővédő, ami a második szakasz kezdetét jelentette. Nem bántam meg 
a váltást, sőt, kifejezetten magaménak érzem a mostani a helyemet.
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Felnőtt (Meggyes Balázs)

Tóth Jani
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– Melyek a legemlékezetesebb pillanatok az utánpótlás évekből?

– Hogyan jellemeznéd a játékodat? 
– Szélsővédőként sajnos nem tartozom a gyors játékosok közé, amin 
helyezkedéssel, sok futással és harciasságommal próbálok kompenzálni. 
Szeretek a védelmi lánc tagja lenni, fizikai párharcokat bevállalni, 
beadásokkal és felfutásokkal segíteni a támadásokat, illetve 
kommunikációval segíteni csapattársaimat és motiválni őket. Szüleimnek 
köszönhetően sok sportot űztem, edzőim mindig azt mondták, hogy 
kitartóan tudok harcolni az utolsókig, remélem ez az életem minden 
területére igaz.

– A nyári edzőtáborokat és a nemzetközi tornákat tudnám ide sorolni, 
amiken az UFC-nek köszönhetően volt lehetőségünk részt venni. Mindig jó 
hangulatúak és csapatépítő jellegűek voltak. Illetve az első tétmeccsen 
szerzett gólom jut még eszembe egy szöglet után. Védőként a gólszerzés 
nem a főbb feladatokhoz tartozik, kevesebb lehetőségünk van rá, mint a 
támadóknak, de ha sikerül az egy különleges érzés. Régi álmom, hogy a 
felnőtt csapatban is összejöjjön.
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Felnőtt (Meggyes Balázs)
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– Mindkét csapatunk eggyel magasabb osztályban szerepel a tavalyi 
évhez képest. Az őszi szezon főleg a bajnokságok játékritmusa 
megismerésével telt. Tavasszal szerintem csapatszinten akkor tudunk 
elégedettek lenni, ha megálljunk mindkét bajnokságban a helyünket, 
küzdünk minden egyes pontért és megtudjuk tartani erős közösségünket. 
Sok feladat vár ránk a félév során, főleg a második csapatra, hisz a tabella 
első felében kell végeznünk, mert jövőre szűkítik a BLSZ II bajnokságot. 
Magammal kapcsolatban pedig akkor tudnék elégedett lenni, ha úgy tudok 
visszanézni majd az idei bajnoki szezonra, hogy a kapott játékidőben 
mindent megtettem, ami tőlem tellett és segíteni a csapatot. Remélem sem 
engem, sem bármelyik csapattársamat nem ér bármilyen sérülés, mert 
mindenkire szükségünk lesz a tavasz során.

– Májusban, az utolsó bajnoki után mikor lennél elégedett magaddal 
és a csapattal? 

– A focin kívül mivel foglalkozol, mit csinálsz szabadidődben?

– Ha jól tudom Manchester United szurkoló vagy. Mióta és miért ők a 
kedvenceid?
– Igen, kisgyerekkorom óta a „vörös ördögök” szurkolója vagyok. 
Lenyűgözött Sir Alex Ferguson edzői munkássága, az ő ideje alatt ott 
játszó játékosok stílusa és a csapat teljesítménye. Emellett a klub múltja 
még jobban erősítette a csapat iránti szimpátiámat. Végsősorban az úgy 
nevezett „Fergie time”-ok, az utolsó percekben szerzett gólok, arra 
emlékeztetnek és inspirálnak, hogy az utolsókig kell harcolni, ami 
megegyezik a mentalitásommal. Sajnos az elmúlt években nem szerepel 
jól a manchesteri gárda, de az igazi szurkoló a rossz időkben is hűséges a 
kedvenc csapatához.

– Jelenleg a Budapesti Gazdasági Egyetemen tanulok, kereskedelmi 
logisztika szakon, a jövőmet is ezen a területen képzelem el. 
Szabadidőmben a tanulás és a foci mellett szeretek más sportokat űzni, 
túrázni, barátokkal programozni és a családommal időt tölteni.
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Felnőtt (Meggyes Balázs)
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2015/2016-ban születettek (Tóth Tamás)

Baráti pillanat az edzés előtt (balról kezdve Ádám, Zazi, Petya, Malik, Dani).

Barátságos mérkőzés a III. Kerületi TVE ellen.
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2015/2016-ban születettek (Tóth Tamás)

UFC Cup - második helyezettek lettünk. kiemelkedő játékosunk Kotymán Kristóf volt.

Utolsó téli Bozsik. Okleveles Abdalla Malik Mostafa, ügyes cseleiért.
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2017/2018-ban születettek (Perjési Lionel)

Ádám kreatív farsangi jelmeze.

Cseleket gyakoroltunk.
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2017/2018-ban születettek (Perjési Lionel)

Februári gólörömök.

Mérkőzés előtti ismétlés.
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Junior (Meggyes Balázs)

Az UFC szabadidős foci csoportjai a régi grundok hangulatát idézik, itt 
mindenkinek lehetősége van sportolni. A korosztályok szerint bontott 
Katica, Manó, Lurkó, Kölyök és Junior csoportokból később lehetőségük 
van a gyerekeknek az egyesületünk „kiemelt”, verseny csapataiba kerülni.

Februárban a létszám kicsit visszaesett, 
a minőség azonban nem

Szokás szerint nagy koncentráció jellemzi 
az edzéseket
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Kölyök (Kern Máté)

Egyik kedd bajnokai

Pénteki foci
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Lurkó (Kass László)

Csapatosztás

Eredményhirdetés
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Manó (Wiest Dominik)

Sorverseny

Kapura lövés
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Katica (Perjési Lionel)

Elkezdhetjük a meccset!

Mi járhat a fejükben?
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Klubunk, a II. Kerület UFC nevelőegyesületként határozza meg magát, ennek 

megfelelően az egyik feladatának tekinti az ambícióval rendelkező, ügyes 

játékosainak felvevő egyesületekbe, akadémiákba irányítását. Az "Én is UFC-s 

voltam…" rovatunkban korábbi játékosainkat szólaltatjuk meg, akik magas 

szintre jutottak a futballban vagy az élet más területén értek el szép sikereket.

I N T E R J Ú  D O M O N Y I K  L Ő R I N C C E L ,  A K I  A  N Y Á R O N  
PARTNERCSAPATUNKBA, A FERENCVÁROSI TC-BE IGAZOLT  

– Szia Lőrinc! 5 éves korodban kerültél az UFC csapatába, majd 6 
teljes szezont töltöttél nálunk a kiemelt csapatunkban. Hogyan 
gondolsz vissza erre az időszakra? Milyen emlékeid vannak a 
kezdetekről?

– Később csapatodban meghatározó, fontos szerepet töltöttél be. 
Tagja voltál a 2012-es csapat Kölyökliga-menetelésének, amikor két 
egymás utáni évben sikerült megnyernetek a versenysorozatot. 
Rengeteg tornán és mérkőzésen léptél pályára a II. Kerület UFC 
színeiben. Melyik mérkőzésekre, tornára emlékszel vissza 
legszívesebben? Miért pont erre / ezekre esett a választásod?
– A Gödöllő Juniális Kupára esett a választásom, mert azon a tornán 
mindenki nagyon sokat beletett az eredménybe és a csapatért küzdött. 
Magyarország legjobb akadémiáit vertük meg. Nagyon büszke vagyok az 
eredményeinkre.

– Nagyon szívesen gondolok vissza erre az időszakra. Először még fura 
volt egyesületben játszani, de aztán már megszoktam a terepet. Nagyon 
jó emlékeim vannak, mert az ottani gyerekekkel egyből megbarátkoztam 
és vannak olyanok is, akikkel óvodás korunktól együtt töltöttük ezt a 6 
évet. Hálás vagyok az edzőimnek, de különösen Boros Ádámnak, akinek 
sokat köszönhetek.

ÉN IS UFC-S VOLTAM… (Boros Ádám)

C
S
A
PA

TA
IN
K

L
E
L
Á
T
Ó



46

– Nyáron átigazoltál a Ferencváros labdarúgó akadémiára. Ezúton is 
gratulálunk! Könnyen ment a váltás? Zökkenőmentes volt a 
beilleszkedés? Milyen érzés a Fradiban játszani?

– Nagyon szerencsésnek éreztem magam, mert külföldön is pályára 
léphettem. Szerencsére fel tudtam venni a versenyt a külföldi 
játékosokkal. Kicsit meglepődtem, hogy az osztrák bíró ellenünk fújt, ezt 
bevallom kicsit nehéz volt elfogadnia a csapatnak. Eleinte még izgultam, 
de ez az első meccs után el is múlt.

– Köszönöm! Igen szerencsére könnyen ment a váltás és nagyon gyorsan 
sikerült barátokat szerezni. Az átigazolás előtt lehetőségem volt próba 
edzésekre járni a Fradiba, akkor már több embert is megismertem, ezért 
könnyen ment a beilleszkedés. Nagyon jól, gyorsan felvettem az iramot a 
bajnokságban szereplő csapatokkal és ezért meghatározó szerepet töltök 
be a csapatomnál. 

– Tavaly májusban nemzetközi tornán is jártál Wolfsbergben. Milyen 
érzés volt életedben először külföldön pályára lépni? Izgultál?
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– Általában balszélső védő voltam, de most az edző előrébb rakott így 
balszélső támadó vagyok, de voltam már a másik szélén is támadó és 
védő is. A legjobb meccsem eddig a Honvéd ellen volt hazai pályán, azért 
mert ezen a meccsen a labdaszerzés és labdatartás is nagyon jól ment. 
Szerintem megállom a helyemet a csapatban.

– Szerinted mi a legnagyobb különbség a Fradi és az UFC között, 
miért?
– Szerintem a játék gyorsasága és a jó átvételek, mert a Fradiban az 
átvételek és a passzok gyorsabbak és pontosabbak. 

– Lőrinc, mesélj nekünk kicsit az idei szezonotokról. Milyen 
szerephez jutsz a csapatodban, milyen poszton játszol, melyik volt az 
idei legjobb mérkőzésed szerinted, miért pont az? Hogyan értékeled 
az eddigi első Ferencvárosi szezonod?
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– Mi a te legnagyobb erősséged szerinted, illetve mi lehet a 
fejlesztendő területed ami kevésbé megy? 

– Köszönöm a beszélgetést. Zárásul, mi az amit az UFC-ben 
megtanultál és a mai napig segít téged a mindennapjaidban / a 
labdarúgásban? Továbbá mi a legkedvesebb emléked az UFC-ben 
töltött időszakodról?
– Nagyon sokat segítenek a technikai dolgok amiket megtanultam, hogy 
a csapat egysége nagyon fontos és edzés nem maradhat el. A 
legkedvesebb emlékem amikor a csapat külföldön próbálta ki magát és 
amikor nagyon pörgős meccsek után sikerült legyőzni egy akadémiát. 
Szívesen emlékszem vissza a balatoni táborokra és a nyári UFC-s 
focitáborokra is, ahol focin a kívül sokat pingpongoztunk is.

– Szerintem a lövések, átvételek és a passzok mennek a legjobban és 
gyors a futósebességem.  Fejlesztendő terület a szkennelés és a helyzetek 
felismerése.
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